
 

 
 

St. Bewonersplatform Wateringse Veld 

Panamaplein 34 
2548 HJ  Den Haag 
 
info@wateringseveld.nl 
www.wateringseveld.nl 
Kamer van Koophandel: 27250111 
 

 

Bewonersavond Wateringse Veld, maandag 2 OKTOBER 2023 

Locatie: Basisschool De Fontein, Den Haag 

 

Aanwezig: 

Presentatie: Marie-Anne van der Toorn  

Gemeente: Ingrid Meijering, Elise Nijmeijer, Gerrit Jan van Lonkhuyzen, Victorine Lafeber, Michael 
Wilson 

Bewonersplatform bestuur: Margot Zuidervliet, Henny Hagelaar, Marc Vermeulen, Bea Nirmalsingh, 
Edso Wijvekate 

Politieke partijen: Arjen Dubbelaar, Anno Fekkes, Beytullah Çelik, Anthony Uduba 

Politie: Daniel Dalenberg, Romy Duijvesteijn 

Wijkz: Najoua Idrissi, Carla Janmaat 

 

Bewoners: plus minus 90 personen 

 
1. Welkom namens het Bewonersplatform 

Voorzitter Margot Zuidervliet heet alle aanwezigen welkom, zij zal een korte update geven namens 
het bewonersplatform, daarna zal de gemeente de resultaten van de enquête wijkagenda 
presenteren, gevolgd door een update over de verkeersproblematiek. Tot slot worden de thema’s 
van de wijkagenda bepaald en kunnen bewoners zich aanmelden voor de werkgroepen. 

 
2. Bewonersplatform Wateringse Veld 

Het bewonersplatform richt zich op 3 pijlers (speerpunten): behartigen belangen, organiseren en de 
website.  

 

Belangrijkste onderwerp als het gaat over het behartigen van de belangen is de 
verkeerproblematiek. Dit speelt helaas al heel lang, het Bewonersplatform heeft als 
aandachtpunten: het kruispunt Noordweg/LvWV, het kruispunt Oosteinde/LvWV, de parallelweg 
LvWV/Gantel de Noordweg en de inrichting van de Leyweg. 

 

Organiseren: Het belangrijkste evenement dat wordt georganiseerd is het Loopfestijn met daaraan 
gekoppeld het Zomerfestijn. In 2024 zal dit georganiseerd worden op zondag 16 juni. 

Daarnaast zijn er de wekelijkse Ontmoetingen op de dinsdagavond, uit cijfers blijkt meer dan 40% 
van de wijkbewoners zich wel eens eenzaam voelen. Margot roept bewoners op om vooral een keer 
langs te komen voor een kopje koffie en een praatje op de dinsdagavond, vanaf 19.00 uur 
Panamaplein 34. Als er voldoende vrijwilligers zijn dan kunnen ook op de zondagmiddag 
ontmoetingen worden georganiseerd. 

 

De vernieuwde website www.wateringseveld.nl is voor en door de wijk en wordt actueel gehouden 
door redacteuren uit de wijk.  

 

about:blank


 

 

 

 2  

Margot, toont het rooster van bestuur,3 bestuursleden stellen zich herkiesbaar voor de komende 3 
jaar: Margot Zuidervliet, Henny Hagelaar en Bea Nirmalsingh. De aanwezigen laten via een applaus 
horen akkoord te gaan met de herbenoeming van de genoemde 3 bestuursleden. 

 

Kandidaat bestuurslid Edso Wijvekate stelt zich voor: is Edo is 60 jaar, woont 6 jaar in de wijk, werkt 
bij de provincie bij de afdeling Verkeer en Vervoer en kijkt met belangstelling naar de 
ontwikkelingen in de wijk en wat voor bijdrage hij hier aan kan leveren.  

Edo is komende ½ jaar kandidaat bestuurslid, voorjaar 2024 zal hij voorgedragen worden als 
bestuurslid. 

 

HULP GEZOCHT: Zowel voor de website als voor de ontmoetingen is nog hulp nodig, meld je aan 
als redacteur voor de website of kom helpen op de dinsdagavond! Ook zoeken we nog een 
bewoner die onze facebook- en instagrampagina  wil beheren. 

Tot slot zoeken we nog nieuwe bestuursleden, het liefst een bewoner met een communicatie 
achtergrond. 

 
3. Stadsdeel, teammanager Escamp 

Gerrit Jan van Lonkhuyzen stelt zich voor, hij is teammanager Escamp bij het stadsdeel Escamp, hij 
en zijn collega’s beheren de openbare ruimte. Escamp is het grootste stadsdeel van Den Haag met 
125.000 inwoners, komende jaren komen er nog 10.000 inwoners bij. 

 

Hij refereert aan de bewonersbijeenkomst van 6 september naar aanleiding van het schietincident. 
Positief dat daar zo veel bewoners en organisaties uit de wijk aanwezig waren. Na een korte 
inleiding door de politie zijn de aanwezigen in groepjes van 10 met elkaar in gesprek gaan. Wat 
hebben jullie mee gekregen van het incident en hoe ervaar je de veiligheid in de wijk, zijn daar 
besproken. Geconcludeerd kan worden dat het incident veel impact heeft gehad in de wijk. 

 

Gerrit Jan vraagt de aanwezigen hoe zij de veiligheid in de wijk ervaren. 

 

Algemene tendens is dat het gevoel van veiligheid achteruit gaat, vroeger zaten bewoners nog bij 
hun voordeur, zagen wat er op straat gebeurde, praatte men nog met elkaar. Dit gebeurt nu niet 
meer, er is wel een app-groep maar daar zijn vooral veel negatieve geluiden. Het lijkt erop dat 
bewoners elkaar kwijt raken in Wateringse Veld. 

 

Vraag bewoner: is er nazorg vanuit de wijk geleverd aan de ouders van het slachtoffer? 

Voor zover bekend niet, waarschijnlijk wel slachtofferhulp. 

Reactie bewoner: juist bij dit soort gelegenheden is het belangrijk om aandacht te krijgen vanuit de 
buurt, zo werkt “buurtparticipatie”; naar elkaar omkijken. 

 

Vraag bewoner: hoe is de communicatie van het bewonersplatform richting bewoners, bewoner 
heeft bij toeval van deze avond gehoord. 

Antwoord bewonersplatform: via de social media, advertentie in de Posthoorn, mailinglijst, via de 
scholen, facebook, de eigen website, hier kan men zich ook aanmelden en registreren zodat men in 
de toekomst op de hoogte wordt gehouden. 

Er wordt nog de suggestie gedaan om posters op te hangen bij de winkels.  
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Bewonersplatform geeft aan dit in het verleden wel is gebeurd, echter worden posters snel weer 
verwijderd.  

 

Reactie bewoner: de communicatie vanuit de gemeente is de afgelopen jaren alleen maar slechter 
geworden. 

 
4. Wijkagenda 

Victorine Lafeber presenteert de resultaten van de enquête wijkagenda. 

De presentatie is digitaal en wordt als bijlage bij dit verslag gevoegd. 

De resultaten zijn ingedeeld op thema’s en de percentages zijn berekend per wijk en daarna 
uitgesplitst per buurt. 

 

Wat valt op: 
- Een hoge response, 1.200 bewoners hebben de enquête ingevuld. 
- De respondenten zijn relatief hoog opgeleid en wonen vaker in een koopwoning. 
- Er hebben weinig jongeren gereageerd. 
- Algemeen cijfer voor de wijk is een 6.7 
- 59% van de respondenten vindt de wijk afgelopen tijd achteruit gegaan. 

 

Marianne vraagt aan de aanwezigen: waar woont u en herkent u dit: 

Een bewoner woont 20 jaar in Hoge Veld, ervaart momenteel veel overlast, in haar hofje wonen 
mensen die er volgens haar niet horen, er is geluidsoverlast in de avond, buren zijn niet 
aanspreekbaar. Er zijn veel confrontaties, veel lawaai, een constructief gesprek is niet mogelijk. 

Een bewoner woont boven de AH, jeugd hangt tot 1.00 uur buiten bij de pizzeria, veel lawaai van 
bromfietsen, ze laten veel vuil achter, er is sprake van verloedering. 

Een bewoner uit Hoge Veld meldt veel vuil op straat, veel lawaai, auto’s die tegen de richting in 
rijden, auto inbraken, criminaliteit. 

Bewoner Lage Veld, woont op de eilanden, zijn buurt is juist fraaier en groener geworden de laatste 
jaren, er is ook een goede sociale cohesie, veel contact met de buren. De kwaliteit van een buurt 
hangt ook af van wat je er samen maakt. 

 

Wat valt verder op bij de resultaten van de enquête: 
- Er zijn geen voorzieningen in de buurt voor jongeren. 

Reactie voorzitter bewonersplatform: Er zijn wel plannen en gemeente heeft een locatie op het oog, 
maar het gaat allemaal erg traag. 

 

Onderhoud groen: slecht. Erasmusveld veel onkruid op de stoepen, Athenesingel veel 
wortelontwikkeling, losse stoeptegels.  

Volgens een bewoner werkt de gemeente nu met een pilot in de wijk om de wortelgroei aan te 
pakken. Dit is echter niet bekend bij de bewoners. Gemeente moet beter communiceren. Een 
bewoner complimenteert de gemeente met de variëteit en diversiteit aan groen in de wijk en merkt 
op dat bewoners ook zelf iets kunnen doen aan het onderhoud. 

 

Openbare ruimte, 70% van de bewoners is tevreden over de kwaliteit van de bestrating. 
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Veel zwerfvuil, hondenpoep, zwerffietsen. Per buurt: in Zonneveld is extra inzet vanuit de 
gemeente, De gebied accounthouder geeft aan dat er sensoren zijn geplaatst in de ORAC’s die 
aangeven als ze voor 80% vol zijn waarop ze geleegd worden. In de praktijk gaat dit waarschijnlijk 
niet altijd goed. Er is een gemeentelijk plan met 50 acties voor de komende 3 jaar om de stad 
schoner te maken. Voor info zie link op www.denhaag.nl. Als voorbeeld kan hij noemen 
gedragsinterventies (bewoners veroorzaken de overlast zelf), ORAC tuintjes. Ook hier geldt voor de 
gemeente: informeer de bewoners! 

 

Verkeer, 57% van de respondenten ervaart overlast. Files wijk in en wijk uit in de ochtend en in de 
middag. 

Parkeren, een deel wil betaald parkeren invoeren ander deel wil dit niet.  

 

Thuis in de wijk, cijfer 6.7, in Hoge Veld geven 1 op de 3 bewoners aan te overwegen om te 
verhuizen. 

 

Marianne vraagt aan de bewoners hierop te reageren: 

Een bewoonster geeft aan trots te zijn op de wijk en de school, maar ervaart veel overlast van 
jongeren, er zijn veel incidenten, ook van leerlingen van het WV College, ze wil hier niet oud 
worden. 

Een bewoner ervaart overlast van vuurwerk, mensen houden geen rekening met elkaar. 

Een bewoonster van een hofje wil daar weg, terwijl ze aangeeft wel trots te zijn op het hofje. In het 
verleden heeft ze veel activiteiten georganiseerd, maar het is nu niet meer leuk.. 

 

Toch geeft wijk-breed 59% aan nog tevreden te zijn over de sociale samenhang. 

 

Tot zover de wijkagenda en de resultaten van de enquête, er is veel informatie opgehaald, er zijn 
veel dwarsverbanden, bewoners kunnen nu zelf bepalen wat ze belangrijk vinden. 

De presentatie met een samenvatting van de resultaten, het uitgebreide verslag met de 
resultaten en het wijkprofiel zullen door de gemeente gedeeld worden met de bewoners. 

 

 
5. Verkeersproblematiek, update vanuit het Stadsdeel door Serge Mohr 

 

Serge is projectleider bij DSO (Dienst Stedelijke Ontwikkeling) en heeft opdracht gekregen om het 
ontwerp te maken van de kruispunten LvWV/Noordweg en LvWV/Oosteinde zodat er een betere 
doorstroming ontstaat. Hij geeft een toelichting op het ontwerp.  

 

Noordweg Rotonde: met tram er doorheen, auto’s er omheen en een goede plek voor de fietsers. 
Een stuk parkeerplaats van het Johannapark moet worden aangekocht, daarmee is de gemeente in 
overleg. Water moet worden gecompenseerd, dit komt waarschijnlijk bij het Havannapad, daar 
wordt het water vergroot en de ecologische zone wordt versterkt. 

Bij het ontwerp is naar de bestaande rotondes Dierenselaan en de Fruitweg gekeken. 
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Bij het Oosteinde komt een extra afslag voor rechtsaf, dit vergroot de afvoercapaciteit, dit heeft 
gevolgen voor de oversteekplaats voor de fietsers. Om de opstelruimte iets te verlengen moet een 
stukje grond worden aangekocht. 

 

Planning: 

Begin 2024 informatieavond voor bewoners waarin de ontwerpen in details worden getoond. 

April 2024 raadsbesluit, vaststelling ontwerp. 

Uitvoering eind 2025. Uitvoering van de 2 locaties zal niet tegelijkertijd zijn. Uitvoeringsduur: 1,5 
jaar. 

 

Zijn er vragen:  
- Voorzitter bewonersplatform, eerder is aangegeven dat uitvoering zou starten in 2023, 

waarom duurt het zoveel langer? 
Serge geeft aan dat de planning te optimistisch was, er is tegenslag, met name met de 
verwerving van grond. 

- Bij het nieuwe ontwerp moeten auto’s bij de rotonde Noordweg wachten op fietsers, dit 
veroorzaakt vertraging.  
Serge: er is uitgebreid onderzoek geweest door deskundigen naar de verkeersstroom, er 
zijn een aantal modellen doorgerekend, dit ontwerp was het meest kansrijk. 

- Hoe zit het met de financiering? 
Serge geeft aan dat er geld is gereserveerd, hij kan niet aangeven of het budget voldoende 
is. 

- Is er gekeken naar de samenhang van meerdere projecten, met name in Wateringen? 
Serge antwoordt dat er inderdaad veel projecten op stapel staan, hier zullen keuzes in 
moeten worden gemaakt. 
 
 

6. Sluiting 

Marianne sluit de bijeenkomst, bewoners kunnen zich melden voor de werkgroepen en thema’s 
opgeven. Gemeente gaat samen met bewoners aan de slag om hier invulling aan te geven. Komt 
vooral met oplossingen!  
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